



土家新娘 Tujia Bride

来自《张家界 魅力湘西》演艺节目的 土家新娘 潘静宇是一位00后的湖南女孩。她热爱生活，如同热爱自己的表演事业。台上，她用自己精湛的表演向世界各地游客讲述张家界的人文故事。台下，她坚持行走在这片山水之间寻找艺术灵感。近日，她身着上十斤重的土家婚礼盛装，来到 水上张家界 宝峰湖采风拍摄。蓝天、白云、碧水做背景，绿色果岭上，一袭红衣的绝代佳人，惊艳了众人。

吴勇兵 摄

Pan Jingyu, the "Tujia Bride" from the Zhangjiajie Charming Xiangxi performance program, is a Hunan girl born after 2000. She loves life as much as her performance career. On stage, she uses her superb performance to tell the humanistic story of Zhangjiajie to tourists from all over the world. Off stage, she insists on walking among the mountains and rivers to look for artistic inspiration. Recently, she wore a Tujia wedding costume weighing 5kg and came to Baofeng Lake in "Zhangjiajie on the Water" to take pictures. The blue sky, white clouds, and clear water are the background, and on the green fruit mountain, a peerless beauty in red clothing amazes everyone.

Photo by Wu Yongbing

永顺县的羊峰山，是不少户外爱好者的露营天堂。除了夜间拍星空，夕阳西下时的景致也格外迷人。瞧，这位拍照的哥们像不像《大话西游》里踩着七彩祥云而来的盖世英雄？

精怪 摄

Yangfeng Mountain in Yongshun County is a camping paradise for many outdoor enthusiasts. In addition to photographing the starry sky at night, the scenery at sunset is also particularly charming. Look, does this buddy taking pictures look like the peerless hero who stepped on colorful clouds in A Chinese Odyssey ?

Photo by Jing Guai



投稿邮箱：
314706392@qq.com

你拍我晒

年过八旬的张奶奶患有严重哮喘，她不顾儿女反对，坚持要来张家界。在张家界大峡谷景区，老人在导游李定一寸步不离的搀扶和鼓励下走完全程，让所有人感到吃惊。

龚朝阳 摄

Granny Zhang, who is over 80 years old, suffers from severe asthma. Despite the opposition of her children, she insisted on coming to Zhangjiajie. In the Zhangjiajie Grand Canyon Scenic Area, the old man walked through the whole journey with the help and encouragement of Li Ding, the guide, which surprised everyone.

Photo by Gong Chaoyang



7月26日，凤凰古城，沈从文《边城》中的 翠翠 带着她的 百万嫁妆 出嫁了。这场迟到90年之久的跨时空 婚礼，让 翠翠 和 傩送的不了爱情在艺术表演中达到了 圆满。

彭立平 摄

On July 26, in Fenghuang Ancient City, "Cuicui" in Shen Congwen's The Frontier City married with her million dowry . This 90 year late cross space wedding makes the Cuicui and Nuosong love achieve "perfection" in the art performance.

Photo by Peng Liping